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中心：______________            姓名：_______________ 

1140616 高中職生中翻英短文翻譯題目 

Mera 的肚子相當餓，她在路上閒晃，找尋她今晚的晚餐。一陣香

味飄來，立刻讓她的臉上浮現一抹微笑。是火鍋的味道，她已經決定

好晚餐要吃什麼了。Mera 相當喜歡火鍋，因為她可以決定要放什麼

東西進去煮。而且冬天吃火鍋最棒了，吃完暖呼呼的，把寒冷的感覺

都趕走了。沒有任何事情可以比吃火鍋讓 Mera 更快樂了。 

 
 
  



2 
 

 

中心：______________            姓名：_______________ 

1140616 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

Mera is quite hungry, and she hangs around on the road and looks 

for her dinner tonight. A scent comes; it emerges a smile on her face 

immediately. It is the smell of the hot pot, and she has decided what to eat 

for dinner. Mera likes hot pot very much because she can decide what to 

put in and cook. And eating hot pot in winter is the best; you will feel 

warm after finishing it. It drives away the feeling of cold. Nothing can 

make Mera happier than eating hot pot. 

            


